
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 26. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1418
Mange af de corona-testede borgere har ikke været klar over, at deres prøver med
dna-spor gemmes i en biobank. Mener ministeren ikke, at der bør gøres mere ift. at
informere om dette i forbindelse med testningen, så det ikke blot nævnes på side tre i
en pdf-fil, som de færreste læser til ende? F.eks således, at der skal være tale om et
langt mere aktivt samtykke fra borgerens side, før myndighederne må gemme prøver
med biologisk materiale?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Flyvholm (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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